

Protokoll fra arbeidshelg 27. januar 2024

	Hvem	Innkalt	informert	Tilstede
KL	Rune Haukedal (RH)	X		x
VKL	Henrik Tønnesen (HT)	X		x
KS	Jan Bjørnsrud (JB)	X		x
KS	Ingeborg Stormoen Melø	X		x
KS	Vakant			
KS	Alvind Audestad Holtet,	X		x
KS	Isak G. Eriksen	X		x
KSEK/ØK	Nina Dæhli (ND)	X		
	Hilde Haldorhamn	X		x
Vara	Olav Andreas Høvik (OAH)		x	
Vara	Torgeir Feyling, Hyggen,		x	
Eiendomsombud	Ingrid Thorsen- Norland	x		

Referent: Hilde Haldorhamn

Saker til behandling

Sak 1/2024 Godkjenne referater fra kretsstyremøtet 13. Desember.

Rune gikk gjennom referatet og sendte det videre til Hilde, som legger denne inn i mal for kretsstyremøtet

Vedtak: Referatet fra 13. desember ble godkjent.

Sak 2/2024 Gjennomgang av referatet fra gruppeledersamlingen 17. januar 2024

Kommentarer under behandling. Hilde Haldorhamn gikk gjennom referatet og oppsummerte litt fra møtet. Jan Bjørnsrud hadde ikke anledning til å møte på denne samlingen og oppsummerte litt fra 1. Skougum og Asker 1.

Sak 3/2024 Kretstinget 5. Mars 2024

Saker som skal forberedes til kretstingets årsmøte 5. mars 2024

- Innkalling,
 - Teknisk arrangør er Tranby speidergruppe og kretstingets årsmøte vil bli på Tranby menighetshus. Det ble satt opp en enkel innkalling med sakspunkter og oversikt over hvilke verv og delegat roller som skulle fylles til kretsstyret, speidertinget, speider- og roverforum. Innkallingen sendes ut i løpet av uke 5.
- Sakliste
 - Sakliste er påbegynt, den vil kompletteres etter fristen 14. februar for innsending av saker til kretstingets årsmøte. Sakliste med saksdokument legges ut på kretsens nettsider, fortløpende.
- Regnskap og revisjonsberetning, kretskontoret forbereder regnskap. Dette var ikke klart til arbeidshelgen.
- Årsberetning, påbegynt, hver enkelt kretsstyremedlem og ombud må bidra med oppdatert innhold for arrangementene de har hatt ansvaret for.

- Terminliste, oppdateres og legges ut på nettsidene
- Valg av representanter til kretsstyret
 - Følgende innvalgte kretsstyremedlemmer er ferdige med sin 2 års periode:
 - Torgeir Feyling
 - Isak Gregers Eriksen
 - Alvind Audestad Holtet
- Følgende vararepresentanter er valgt for et år og ferdige med sin periode:
 - Olav Andreas Høvik
 - Jan Bjørnsrud (fungerende vara for Torgeir Feyling)
- Valgkomite:

Her er det avtroppende styremedlemmer som har hatt verv de siste årene. Forslag om at avtroppende medlemmer, samt en eller to representanter utenfor kretsstyret er med i valgkomiteen. På denne måten får vi kontinuitet dersom kretsstyremedlemmer er på gjenvalg, eller velges inn i andre roller i kretsen. Torgeir Feyling bes ta ledelsen for valgkomiteen 2024.
- Valg av representanter til Speidertinget (6) + vara, Speider- (2) + vara og roverforum (2) + vara

Vedtak: Torgeir Feyling kontaktes for å lede valgkomiteen. Hilde Haldorhamn sender oppdatert liste med kontakinformasjon til gruppeledere i Vestmarka til Torgeir. Ingeborg Stormoen Melø holder en økt på roverturen til Leikvinjar helgen 2-4 februar, hvor hun går gjennom hvilke verv som skal dekkes i kretsstyret og prøver å få rovere til å stille til valg for representasjon på roverforum og speidertinget.

Isak G. Eriksen og Alvind Audestad Holtet deltar også i dette arbeidet. De står på valg til ny valgkomite for 2024-2025.

Sak 4/2024 jubileum

Hyggen speidergruppe holder 60 års jubileum 4. februar

Kommentarer under behandling: Tidligere har kretsen laget retningslinjer for speidergrupper som feirer 100 år: Det gis kr 1600,- i gave i tillegg blomst fra kretsen til gruppen. Representanter fra Kretsstyret stiller på jubileum ute hos gruppene. Det ble bestemt at kretsen skulle gi oppmerksomhet til speidergrupper hvert 25 års jubileum.

Vedtak: Henrik Tønnesen og Jan Bjørnsrud stiller, og tar med en hilsen fra kretsen.

Sak 5/2024 Utmerkelser

Utmerkelser

Sende ut en epost til alle grupper med forespørsel om det er noen ledere/medlemmer som bør ha tildelt en utmerkelse.

- **Oppmerksomhet:** Kretsen har ikke noe standard utmerkelse eller noe som symboliserer at kretsen setter pris på gruppene. Eller som kan gis ved spesielle anledninger. Kretsstyret setter i gang arbeid med å finne passende symboler for å markere dette.

Sak 6/2024 reisegodtgjørelse

Reisegodtgjørelse: i 2023 har det blitt levert søknad om utgiftsdekning og kjøregodtgjørelse for mange arrangement og driftsoppgaver. Kretsstyret har tidligere tatt opp dette i forbindelse med søknader i forbindelse med dugnader. Det har ligge skjema med ulike satser ute på kretsens nettside, og dette må rydde opp i slik at søknader kun godkjennes ut fra retningslinjene kretsen har vedtatt tidligere. retningslinjene ligger under dokumenter på kretsens nettside.

Kommentarer under behandling: Prosjektleder har ansvaret for å levere et budsjett for arrangementet i forkant av arrangementet. Kjøregodtgjørelsen skal ligge i arrangementet og dekkes gjennom de budsjetterte midlene.

Nyttekjøring i forbindelse med drift av kretsen, eller kretsens eiendom dekkes når det er dokumentert behov, med godkjenning fra prosjektleder eller kretsstyret.

Kjøring i forbindelse med arrangement skal dekkes gjennom arrangementets budsjetterte midler. F.eks, kretsens kanotur i Velmunden, skal dekkes gjennom arrangementets budsjetterte midler.

Kretsstyrets vedtak: Utgiftsdekning i Vestmarka krets dekkes ut fra de gjeldende [retningslinjer](#) som kretsen har vedtatt.

Sak 7/2024 inspirasjonstur for førerpatruljen

Inspirasjonsturen: hvor og hvordan skal kretsen få på plass et opplegg som gir et like godt opplegg som tidligere inspirasjonsturer.

Kommentarer under behandling: Det bør opprettes et forprosjekt for å finne ut hvilken form dette arrangementet skal ha i fremtiden. Kretsstyret bør sette rammer for gjennomføring, slik at det blir selvfinansierende. Kretstinget vedtok at dette for 2024 skal dekkes av deltakeravgift.

Kretsstyrets vedtak: Kretsstyret ved Rune P. Haukedal og Ingeborg S. Melø lager et forslag til rammeverk for arrangementet hvor det ligger føringer på hvilke aktiviteter som skal vektlegges. Det søkes deretter etter en prosjektleder som skal ha ansvaret for stab og program.

Sak 8/2024 Ombud

Småspeiderombud,

Isak og Alvind ønsket å trekke seg og det ble diskutert på kretstinget i oktober, Kajsa Tiedemann var en av de fremmøtte som var på tilbudssiden. Kretsstyret bør jobbe for å få på plass aktuelle kandidater.

Speiderombud, foreløpig ingen som har tatt ansvaret

Kanotur i juni, en ressursgruppe som arrangerer dette, Torgeir Feyling og Henrik Tønnessen så langt. Planlagt i Velmunden. Nord for Hønefoss.

Roverombud, Ingeborg S. Melø, Avlind, Simone og Isak er med.

Roverombudet har aktiviteter og kontakt med alle roverlag i kretsen

Det er planlagt Rovertur til Leikvinjar 2.-4. februar

Påskeleir på Hardangervidda, 27-31 mars

Sommertur på sjøen 14-16 juni, samarbeid med sjøspeiderne i området.

Kommentarer under behandling:

Roverombudet jobber med å få til et roverlag på kretsnivå, hvor de roverne som ikke har et oppegående roverlag i sin gruppe, kan få et tilbud.

Eiendomsombud,

- Leikvinjar, søker prosjektstøtte, 3-4 prosjekter 3 år fremover, lekkasje er ordnet, vegg lukkes og det åpnes for full dekning. Samarbeidsavtalen med Øvre Buskerud må ferdigstilles. Denne skal godkjennes av kretsens øverste organ, kretstinget. Lage en sak til nettsidene om Leikvinjar og hva som er gjort, sammen med visjonen som ble laget frem til 2030, sammen med søknaden til Sparebankstiftelsen.
- Teggern, er nå overtatt av 6. Drammen MS, og det er signert en transporterklæring ved Vestmarka krets på vegne av tidligere Nedre Buskerud krets og 6. Drammen MS speidergruppe, campingvognen må fjernes så snart det er mulig å få den ut. Resten av eskene med utstyr fra NBK står på kontoret og må fjernes så raskt som mulig. Kretsstyret blir innkalt til dugnad.
- Wøien, stabburet 2. etasje har vært leid ut til radioamatørene i AB og er nå ledig, kan brukes som møterom for ledere, rovere etc.

Lederombud:

Anne Margrethe , Anne Marie Nedre Eiker FA er snart ferdig utdannet ledertrener og vil bli en av kretsens ledertrenere. St. Georgs gildene i Drammen har blitt forespurt om de kan bidra på peff- og lederkurs. De hadde ikke anledning de datoene som har blitt satt opp. Satser på å få på plass en ledertrener patrulje i kretsen i løpet av første halvår. Trinnkursene går som planlagt.

Lederkurs

Peffutdanning går som planlagt i februar

Grunntrening for ledere i mars og april

Medieombud, (forslag om å avvikle dette og endre modellen)

Hilde Haldorhamn ønsker å holde temakveld og starte med gruppenes nettsideløsninger, dette jobbes videre med for å finne en aktuell dato.

Neste møte er 14. februar 2024